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Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg  

1240 København K 

Folketingsmedlem Lars Christian Lilleholdt (V) har den 13. november 2013 stillet mig 

følgende spørgsmål S 434, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål S 434 

 

"Når ministeren i Jyllands-Posten den 13. november 2013 udtalte: »Der er blevet 

givet for høj støtte i for lang tid i for mange lande. Det har gjort den grønne omstilling 

i en del europæiske lande alt andet end bæredygtig økonomisk. Og det bliver vi 

simpelthen nødt til at rette op på«, mener ministeren så, at solcellesagen er et 

eksempel på det?” 

 

Svar 

 

Reduktionen af tilskud til solceller skete, som det fremgår af den brede poliske aftale 

herom af 15. november 2012, på baggrund af en eksplosiv stigning i antallet af små 

solcelleanlæg, som gjorde det relevant at tænke sol mere strategisk ind i Danmarks 

energiforsyning.                                                       

 

Med venlig hilsen 
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